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ראש עיריית רמת השרון  - מר אבי גרובר
יו"ר הועדה המקומית לתכנון ובניה

נכבדי 

 :לפקודת העיריות )א( לתוספת השנייה36שאילתה לפי סעיף 
להתחדשות עירונית בסוקולוב מצב תכנית

רקע:

מתושבי העיר העליתי שאילתה בנוכחות קהל רב  5.5.19בישיבת המועצה שהתקיימה ב  .1
בנושא פתרון מטעם העירייה להזנחה ולהתיישנות ברחוב סוקולוב שירד וממשיך לרדת 

מגדולתו.

ומתדרדר והצהירו  שסוקולוב אכן מצוי במצב גרועכל הסיעות הסכימו ,במהלך הבחירות  .2
שיפעלו לשיפור המצב.

חודשים תקיים העירייה מפגש  3המאוחר בישיבה עצמה התחייב ראש העיר שבתוך לכל  .3
עם תושבים ותציג תכנית לשיפור המצב.

שתכניות התחדשות עירונית ברחוב נעצרו ולא יאושרו עקב התכנון לאחרונה אף התבשרנו  .4
לנת"צ

 השאלות לראש העיר:

 האם נקבעה פגישה כנ"ל ולמתי היא מתוכננת ?( 1
 ?מינהלת לרחוב סוקולוב כפי שהובטח( האם יש כוונה להקים 2

האם העירייה החליטה על השקעה של סכומים מתאימים לטובת שיפור פני הרחוב?( 3
 איפה ניתן לראות אותה? –האם ביצעה העירייה תכנית לפתרון בעיית הרחוב ( 4

( כיצד ניתן לראות את הפרוטוקולים המלאים של ועדת המשנה לתכנון ובניה?5

 בכבוד רב
 חבר מועצת העיר ירון גדות, 

מטעם סיעת רמת השרון חופשית


